



Datum: 2024-12-09

Tid: kl 19.00-21.00

Plats: Klubbstugan Lötbodal

Närvarande:

Cecilia Trehn, ordförande
Rolf Björk, kassör
Caroline Ling
Erika Bjureby
Pia Lundin
Gudrun Melander
Kjell Gustavsson
Eva Björk

Anmält förhinder:

Carina Kronqvist

1. Mötet öppnas

Cecilia hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning

Utsänt förslag till dagordning fastställs.

3. Val av mötessekreterare

Caroline Ling väljs till sekreterare för mötet.

4. Val av justerare

Gudrun Melander väljs till justerare av dagens protokoll.

5. Föregående protokoll

Protokoll från styrelsemöte [2024-11-10](#)- uppföljning av åtaganden och beslut:

- Nosework gruppen har fått klartecken till att genomföra tävlingar under 2025. Anki tar på sig att vara kontaktperson och mentor för de som vill driva tävlingarna.
- Pia ansvarar för att ordna med kompostgaller att avgränsa hålet på plan som är för brunnsgrävningen så att inte någon hund gör sig illa.
- Ordförande har skickat in ansökan för förtjänsttecken till SBK Sörmlandsdistriktet för de kandidater som uppfyller kraven och som styrelsen var överens om som lämpliga.

6. Ekonomisk rapport

Rolf lämnar balans- och resultatrapporter per den 30 november. Sammanfattning:

- Vi har för närvarande 158 tkr på bankkontot.
- Vi har fått en betalning på 14 tkr från Stripe med tävlingsavgifterna från några av tävlingarna vi haft under året. Kassören undersöker vilka tävlingar det gäller.



Vissa utgifter under månaden:

- Funkistack festen
- Slutfakturan för agilityhindren har kommit och är betald.
- Kostnad för vidareutbildning av instruktör som gått utbildning i krävande hundar.

7. Rapport från sektorerna

a) Utbildning (HUS)

- Vi har haft 17 kurser under hösten. Alla har dessvärre inte blivit av på grund av lågt deltagarantal. Två av dessa kurser var föreläsningar. De kurser där det varit minst antal anmälda är rally och specialsök.
- 4 stycken nya kurser till våren är utlagda.
 - o Vardagslydnad
 - o Valpkurs
 - o Aktiveringskurs special
- Målet är att vi ska kunna erbjuda 20 kurser under 2025.
- Agility kurs
 - o Fortsatt efterforskning efter instruktör inför en nybörjarkurs till våren och en fortsättningskurs till hösten.

b) Tävlning (TÄS)

- Genomfört ett möte om regelrevidering inom bruket, där förslaget från Ug-Bruks stod i centrum för diskussionen. Klubben har haft en representant på distriktets möte om regelrevideringen.
- Nu är klubben träningsrum för kropps kontroll så gott som klart. Tävlingssektorn önskar hjälp av styrelsen att skapa regler och bokningssystem för rummet. *Ordförande tar med förslaget om att skapa en digitalkalender/formulär för bokningssystemet. Eva ordnar en nyckelbox med kod för nyckeln till rummet.*

c) Stuga & område och Kök

- Arbetet kring dräneringen av nedre plan – Kjell har grävt ett lite större håll ovanför dräneringsröret på planen för att se om det kan öka avrinningen.
- Gräsklippningen har inte fungerat på ett tillfredsställande sätt under sommaren 2024 (fördelat ansvar mellan sektorerna). Styrelsen beslutar att ge Eva ett särskilt uppdrag, att mot viss ersättning sköta gräsklippningen under 2025. Kjell erbjuder sig att gå in som backup.
- Det behövs fyllas på sand i sandlådan. Kommun-dasset är återigen vandaliserat. *Kjell tar på sig att kontakta kommunen om dasset och sanden.*
- Inget att rapportera från köket.

d) Rasutveckling/MH (RUS)

- Anki Lindholm har tagit på sig att vara ansvarig för RUS under 2025. Hon har lämnat en rapport över nuläge och förslag till fortsatt arbete:



- Ett uppfödar-MH är planerat i april 2025.
- Planen är att i framtiden genomföra 2 stycken öppna MH för medlemmarna.
- Genomföra brush-up för våra figuranter för att bibehålla deras kompetens.
- Önskas beslut från styrelsen om vi kan genomföra ett öppet-MH första helgen i september samt införa en funktionsmejl-adress.

Styrelsen beslutar att bifalla önskemålen och ger RUS-sektorn godkännande att genomföra ett öppet MH i september. RUS är därmed att betrakta som en aktiv sektor under 2025.

Motivering till beslutet: En sektorsansvarig är tillsatt, dessutom finns en planering som är avstämd med berörda inom sektorn samt kommunicerad med styrelsen.

e) Medlem

- Medlemsansvarig saknas fortfarande.
- Vi har plus/minus 2 medlemmar den senaste månaden.
- 191 aktiva medlemmar i klubben i dagsläget.

f) Rallylydnad

Genomfört sedan fg rapport:

- Rallylydnadsträning onsdagar 21/8-23/10. Ett mindre men tappert gäng på mellan 4 och 8 personer per vecka.
- Rallylydnadstävling 12/10 ca 50 ekipage med ca 100 starter.

8. Inkommande skrivelser

● Maskincenter i Sparreholm AB ↪ Faktura 20239077 bifogas	ons 15:49	🚩	Till kassör
● info@ncc.se Beställ grus och sand mot halkan idag	48 KB	🚩	Ingen åtgärd
● sekr@sbksormlandsdistriktet.se Fwd: Status för resultatregistrering och arkivering i Nya SBK ...	mån 17:00	🚩	Till TÄS
● sekr@sbksormlandsdistriktet.se Fwd: VB: Rapport om hund som visat oacceptabelt beteende	mån 09:59	🚩	Ingen åtgärd
● kultur Kreativa landsbygder Södermanland - pengar att söka!	2024-11-25 14:04	🚩	Ingen åtgärd
● sekr@sbksormlandsdistriktet.se ↪ Fwd: Beslut om TS utbildningar och Ansökan Internationella ...	2024-11-21 16:27	🚩	TÄS för kännedom/åtg



• noreply@xledger.net 2024-11-18 15:15	🚩	Kassör för åtgärd
➔ Svenska Brukshundklubben - SBE - Faktura 10549 [D6C53J]	📎	
• tavling@rottweilerklubben.se 2024-11-15 16:51	🚩	<u>Beslut</u> : tackar nej, har ej begärda resurser
Re: Rasmästerskap		
• Rikard Nyman 2024-11-15 15:57	🚩	Ingen åtgärd
Inbjudan årsmöte Studieförbundet Mälardalen - påminnelse	📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2024-11-14 14:38	🚩	Ordf och kassör
➔ Fwd: Instruktioner ta ut ekonomisk redovisning och hanterin...	📎	
• Information från Svenska Brukshundklubben 2024-11-13 15:40	🚩	
SBK Info november 2024		
• tavling@rottweilerklubben.se 2024-11-10 20:19	🚩	Se ovan
➔ Rasmästerskap		
• Sport Dog Academy 2024-11-10 19:28	🚩	Övningar till deltagare, faktura till kassör
➔ Fysövningar och faktura	📎	

9. Utgående skrivelser

• sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2024-11-26 11:10	🚩
Ansökan om förtjänsttecken GTBK	📎
• janna.myhre@brukshundklubben.se 2024-11-20 11:18	🚩
Koordinater klubbstuga GTBK	

10. Sektorer och intressentgrupper

Nuläge och förslag gällande HUS / TÄS / Rally har tagits fram av Carina och Cecilia inför mötet. Uppgifterna har samlats in via intervjuer med ansvariga.

- Genomgång av nuläget enligt de sektorerna vi har idag.
- Utmaningar och behov av förbättringar
- Förslag att ta ställning till är hur vi ska lägga upp arbetet i framtiden i sektorerna och med de intressentgrupper som finns.
- Styrelsen tar beslut om att rally inte blir en egen sektor, utan ska ses som en intressentgrupp och därmed en del av HUS/TÄS. Rally-gruppen har ett självständigt ansvar för att arrangera tävlingar och genomföra kurser, i dialog med övriga grupper inom TÄS samt HUS. Linn Jensen utses till ansvarig för Rally-gruppen.
- Styrelsen önskar att tillsätta en kursadministratör, med uppgift att samordna och administrera alla klubbens kurser och events i SimpleSignup.

11. Övriga frågor

- a) Klubben får ett nytt/begagnat kylskåp till köket från en medlem.



12. Mötet avslutas

Cecilia tackar för ett bra möte och avslutar detsamma.

Vid protokollet

Caroline Ling

Justeras

Cecilia Trehn, ordförande

Gudrun Melander, justerare